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Συνέντευξη του Κωνσταντίνου Λούλη στην 
εφημερίδα Χρόνος για την υπόθεση Βατοπαιδίου
/ Ειδήσεις και Ανακοινώσεις

Κων. Λούλης: Στη Ν.Δ. ίσως μεταχειρίστηκαν την υπόθεση μονής 
Βατοπαιδίου γι’ αυτό που λέμε στρίβειν δια του αρραβώνος…
24.09.2009
Δεν πρέπει κανείς να ξεχνάει την δωρεά του 1.200.000 στρεμμάτων που έκανε η 
Εκκλησία το 1923 προς αποκατάσταση των προσφύγων. Δεν έχει ειπωθεί αυτό, εκ 
των οποίων τα 120.000 στρέμματα ήταν δωρεά της μονής Βατοπαιδίου
Διερωτώμαι αν φτάσαμε στην εποχή αυτών που είπε και ο Κοσμάς Αιτωλός, των 
λόγων του δηλαδή ότι θα έρθει μια εποχή που θα έρθουν τα πάνω-κάτω και τα 
κάτω-πάνω. Όπου το κακό θα επιβραβεύεται και το καλό θα τιμωρείται

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ: Μελαχροινή Μαρτίδου 

Δηλώνει εμβρόντητος δεν θα περίμενε ποτέ να δει φυσιογνωμίες που τις θεωρεί 
ιερές, με μεγαλοσύνη κι αναγνωρίσιμο έργο στην ιερά Κοινότητα του Αγίου Όρους 
να κινούνται σε δικαστικές αίθουσες, ταλαιπωρούμενοι ή να γίνονται βορρά των 
ΜΜΕ. «Θα περίμενα να δω τον καθηγούμενο Εφραίμ (περισσότερα…)
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